

**Dagsorden bestyrelsesmøde**  
**Parcelforeningen Nymarks Allé 2 - 60**  
**Torsdag d. 26. januar 2023**  
**Kl. 19.00 - 21.30 hos Anita i nr. 54**

Til stede: Anita 54, Thorkild 42, Jørgen 40, Ralf 26, Brian 16

**Dagsorden:**

1. Siden sidst, alle

Åbning af Giber Ringvej, brand i området, nummer 12 er til salg, juletræet er demonteret

2. Årets arrangementer, herunder generalforsamling mm., Thorkild

Generalforsamling og vejfest 26/8, jul i carporten 26/11

Grønne arbejdsdage 23/4 og 1/10

3. Status økonomi, Jørgen

Vejfonden: 189.203 kr. Drift: 74.762 kr.

4. Status det grønne udvalg, Jørgen

Husk, den grønne arbejdsdag, og medbring ideer til havearkitekt.

5. Status vedr. de nye hjørnebelægninger

Vi er ikke tilfredse med det udførte arbejde, hvilket er påtalt, men vi har overset, at der er to hjørner ved indkørslen. Vi har heller ikke modtaget nogen regning ...

Vi forsøger at dokumentere forholdene på nuværende tidspunkt og lave en beskrivelse af forløbet (Jørgen)

6. Stenene ved indkørslen til vores område, bilag vedlagt, Thorkild

På foranledning af artikler i Motor og andre dagblade skal vi overveje at flytte stenene i indkørslen.

Vi vurderer lige de konkrete afstande til vejen i dagslys - lovkravet er mindst 0,5 meter ved en hastighed på 40 km/t.

#### 7. Til og fra Mårslet Fællesråd, Thorkild

Nyetableret trafikudvalg under FU, med Thorkild som formand.

Udvalget skal se på overordnede løsninger på infrastrukturen i Mårslet. 6 borgere har meldt sig til at deltage i udvalgets arbejde.

Aktuelle problematikker er udbygningen af Mårslet ved Tranbjerggård og cykel- og vandrestier i nærheden af Giber Ringvej. Der er i det hele taget ikke meget plan og struktur over sti-nettet i Mårslet.

Der er også en række mindre problematikker, og endelig støjproblemer i forbindelse med Giber Ringvej.

#### 8. Evt. og næste møde

- Åstedsforretning i tilknytning til ny cykelsti syd for vores område. Grundejerforeningen Tandervej (den store) fik tildelt 2000 kr for at afstå et hjørne sydvest for vores område. Vi afventer erfaringer med vores støjvold, men der er nok ikke meget at gøre, hvis det skulle vise sig, at den er uhensigtsmæssig.
- Tilbud fra Jeppe Nybro - vi accepterer.
- Foreningen skal aflevere dokumentation til banken af hensyn til risikoen for hvidvaskning.
- Jørgen bad om en holdningstilkendegivelse, hvis vi en anden gang skulle få tilbudt et læs gratis vinduer, som kan bruges til et fælles orangeri. Der var ikke tilslutning til ideen.
- Thorkild har haft en diskussion med Carsten Thomsen, projektleder for Giber Ringvej om vejstykket mellem de to rundkørsler, som er underdimensioneret.
- Næste møde: Hos Jørgen, den 2. maj kl. 19.